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БЕОГРАД - Нико не чује њена упозорења! Верица Бараћ, председница Савета за борбу
против корупције, већ дуго води донкихотовску борбу да Србија коначно постане
уређена земља. На почетку интервјуа за Курир одговара на питање има ли помака у
борби против корупције:

  

- Сви помаци који су направљени у борби против корупције поништени су тако што је
власт онемогућавала рад институцијама надлежним за примену закона. Штавише,
проблем корупције је додатно ескалирао због „реформе правосуђа“, која је довела до
тога да правосуђе постане још више зависно од извршне власти.

  

 Како коментаришете то што је Комисије за хартије од вредности после пет година
сазнала да је Милан Беко власник „Новости“?

  

- Немогуће је да им је требало пет година да то утврде. Бекове фирме „Ардос“ и
„Тримакс“ имале су потпуну контролу над пословањем „Новости“, а њу су стекле
незаконитом куповином акција. Одговорност за превару не може да се избрише тако што
ће онај који је у превари ухваћен дати понуду за преузимање или ће продати вишак
незаконито стечених акција.

  

 Из ЕУ нам је стигао списак са 24 сумњиве приватизације? Очекујете ли да ће се то
напокон истражити?

  

- Неки кораци ће бити предузети, међутим, не би било први пут да власт манипулише
налозима ЕУ. Подсетимо се „стечајне мафије“ и злоупотребе у пословању „Ц маркета“.
Оптужницом није обухваћено преузимање акција „Ц маркета“ нити Меморандум о
разумевању, тајни картелски споразум о фиксирању купопродајне цене акција и подели
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београдског малопродајног тржишта, који су 2005. закључили Мирослав Мишковић,
Милан Беко и Слободан Радуловић у организацији Данка Ђунића, а на иницијативу
тадашњег премијера Коштунице.

  

 Који пример корупционашке приватизације може да послужи као школски?

  

- Кршење закона и уговора у приватизацији одвија се увек по истом моделу, који почива
на свемоћи Агенције за приватизацију. Ипак, били смо затечени кад смо видели колико
има незаконитости у приватизацији и продаји акција „Новости“.

  

 У којој сфери друштва је корупција највећа?

  

- Савет се концентрисао на корупцију у приватизацији, што не значи да је проблем мање
заступљен у здравству или јавним набавкама.

  

 Да ли и даље постоје притисци на Савет?

  

- Против Савета и мене тренутно се води осам поступака по кривичним тужбама Луке
Београд, Милана Бека и Миодрага Костића за клевету. Беку је омогућено да против
Савета и мене поступа толико ажурно да се два до три пута месечно одржавају
различита рочишта по некој од њих.

  

 Како су странци мимо закона дошли до српске земље? Како је могуће да нико
због тога не буде кажњен?

  

- Савет је прикупио обимну документацију у вези с приватизацијом пољопривредних
предузећа и радимо на извештају о том проблему. Што се другог дела вашег питања
тиче, до сада још нико од одговорних у Агенцији за приватизацију није одговарао због
кршења закона и уговора у приватизацији.
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(Курир)
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